
Středoškoláci ocenili studentské
prezentace na informačním dni Univerzity

Compiled Apr 1, 2019 9:31:47 PM by Document Globe ®   1

Středoškoláci ocenili studentské prezentace na informačním
dni Univerzity
Informační den přilákal na Albertov stovky zájemců o studium na fakultách Univerzity Karlovy. Od deseti ráno do
odpoledních hodin běžely půlhodinové bloky věnované jednotlivým fakultám. Studijní proděkani v kostce seznámili
zájemce s nabízenými studijními programy a zodpovídali dotazy z auditoria. Studenty zajímaly možnosti vycestování do
zahraničí, poplatky za delší studium, ubytovací možnosti a především podmínky přijetí a přijímací zkoušky.
Oficiální nabídku fakult v posluchárnách doplnili zajímavým programem studenti přírodovědy. Rozhodli se obohatit
fakultní půlhodinu o další informace, zájemcům poskytli i krátké individuální poradenství. Jak vlastně může vypadat
kariéra geologa? Studovat obecnou biologii nebo si vybrat specializovaný obor? Podle čeho se rozhodnout, zda studovat
učitelskou specializaci? Kde všude se biologům otevírá možnost studia v zahraničí? Na takové otázky odpovídalo pět
studentů, převážně doktorandů z různých kateder přírodovědecké fakulty. Jejich povídání doplňovaly powerpointové
prezentace, ale také polévání rukou kapalným dusíkem, geologická výstavka a oblovka velká, největší suchozemský
plž, který se pásl na salátovém listu.
Velký úspěch měla přírodovědná soutěž. Soutěžící určovali ptáky podle hlasu, poznávali rostliny, porovnávali hmotnost
zemského jádra a pláště. Nejúspěšnější řešitelé byli příjemně odměněni.
O prezentaci zvanou „(dnešní) studenti (budoucím) studentům“ byl opravdu velký zájem. Středoškoláci ocenili, že jim
jejich kolegové jsou schopni zodpovědět i hodně konkrétní dotazy. Některým váhajícím usnadnili rozhodování mezi
dvěma obory. „Přijde mi to moc fajn,“ svěřila se studentka posledního ročníku ekonomického lycea v Praze Veronika
Nývltová. „Dozvíte se, jak ta škola vypadá z pohledu studentů, je to osobnější a příjemnější.“ Veronika se rozhoduje mezi
biologií a ekonomií. Navštívila také půlhodinku Fakulty sociálních věd a studentskou prezentaci Svět máte nadosah.
Také tam bylo téměř stále plno. Možnosti studia v zahraničí představilo pět studentů UK na příkladu vlastních výjezdů
do Itálie, Švýcarska, Turecka, Švédska a Izraele. Většina byla o semestrálních pobytech na zahraničních univerzitách
prostřednictvím programu Erasmus, závěrečná prezentace Anny Sehnalové vysvětlovala možnost využít vládních
stipendií pro pobyt v Izraeli. Anna strávila v Haifě jeden měsíc letošního léta na  intenzivním kurzu hebrejštiny, na UK
je studentkou hebraistiky na filosofické fakultě.
Studenti byli s průběhem informačního dne Univerzity v naprosté většině spokojení. „Zajímám se o mediální studia a
žurnalistiku, ale i při prezentaci jiných fakult jsem se dověděla hodně zajímavého – že je možné se hlásit na víc oborů,
jak je to s poplatky za studium a podobně,“ zmínila se Maruška Kučerová, gymnazistka z Vysokého Mýta. Na ni i její
kamarádku Stáňu Drahošovou udělala Univerzita dobrý dojem: „Včera jsme byly na Vypsané fixe a ráno musely vstávat
v šest. Spaly jsme sotva čtyři hodiny, ale stálo to za to.“
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